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Abstract (en)
Outer surface of rubber blanket cylinder (10) has air holes or air jets (14) and air supply with through-flow limiter to alter air flow according to axial
position of rubber blanket (12) to prevent blanket sticking to cylinder. Limiter creates eddy if opening is not covered by print sleeve. Additional row of
air holes or air jets (16) is provided, axially arranged between first row (14), nearer to drive side, to help in putting blanket on and taking off blanket.
Independent claim for method of axially positioning or displacing rubber blanket sleeve on cylinder.

Abstract (de)
Ein Druckzylinder, insbesondere Gummituchzylinder (10), zum Aufnehmen einer axial positionierbaren und/oder axial verschiebbaren Druckhülse,
insbesondere Gummituchhülse (12), mit einem eine äußere Oberfläche aufweisenden Zylinderkörper, wobei die äußere Oberfläche mindestens eine
Öffnung (14) umfasst, und mit einer Zuführung (90), insbesondere einer Versorgungsleitung (70), zum Zuführen von Fluid, insbesondere Luft, zu der
mindestens einen Öffnung (14), zeichnet sich dadurch aus, dass die Zuführung (70, 90) mindestens einen Durchflussbegrenzer (60, 78) aufweist,
welcher den Fluidfluss in Abhängigkeit von der axialen Position der Druckhülse (12) verändert. <IMAGE>
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